
  
 

 1  29.06.16מיום  שלא מן המניין מועצת עיריית ק. אתא

 פרוטוקול

 ישיבת מועצת עיר קרית אתא שלא מן המניין

 (29.06.2016ביום רביעי,  כ"ג בסיון תשע"ו )

 
 נוכחים:

 רה"ע  -  מר יעקב פרץ

 מנכ"ל -   מר בני חזן

 מ"מ וסגן רה"ע  -  עו"ד מימון טלדנו

 חברת מועצת העיר - עו"ד עטרה ברגר מירב

 חברת מועצת העיר - עו"ד עמנואל סלומונוב

 חבר מועצת העיר -  יהודה להרצ מר

 חבר מועצת העיר -  מר רועי בן שלוש

 עוזרת רה"ע -  גברת סימה הירשל

 סגן ראש העיר -  מר אריה מיזלס

 יועץ משפטי -  עו"ד חיים מלכא

 -  עו"ד יוסף סגל

 גזברית -  גב' אסתר אברמסון

 חבר מועצת העיר -  מר מתי אבני

 רחבר מועצת העי -  מר עופר ברבי

 חבר מועצת העיר - עו"ד סימון מושיאשוילי

 מבקר העירייה -  עו"ד אלישע שלם 

  יועצת רה"ע למעמד האישה -  גברת פרידה אורן

 סגן רה"ע -  מר אברהם מועלם

  -  עו"ד יורם צברי

 מהנדס העיר -  מר שמעון דניאל

  -  מר מאיר אוטמזגין

 

את ישיבת מועצת העיר שלא מן  ערב טוב לכולם, אני שמח לפתוח  י. פרץ, רה"ע:

המניין ואנחנו שלחנו לכם לפני כעשרה ימים את צו הארנונה עם  

דברי הסבר והחברים הגישו הסתייגות אז אני גם מעלה את זה  

מוטמעת שכונת  450אחרי שקראו את צו הארנונה בתכנית כ'  

מחוייבת בארנונה א'. היום  450פרוסטיק ובצו הארנונה, תכנית כ'  

אנחנו מחייבים את שכונת פרוסטיק בארנונה ב' ולכן אנחנו נחריג  
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את פרוסטיק, נמשיך לחייב את פרוסטיק בארנונה ב' ושאר התכנית  

תשאר א'. זאת ההחרגה היחידה, אם יש הערות או מבקשים  450

? פה אחד. 2016להגיב, אז בבקשה. מי בעד לאשר את צו הארנונה שנת 

 כמובן ההסתייגות. אני מודה לכולם, בתיקון,
 יעקב. עו"ד ס. מושיאשוילי:

 כן? י. פרץ, רה"ע:

 אחד האנשים שמתגורר במייסדים, ליד הקניון מאחור... עו"ד ס. מושיאשוילי:

 מקור ברוך, אתה מדבר? י. פרץ, רה"ע:

 לא, לא, פה, פה במייסדים, לא הקניון, סליחה, יינות ביתן. עו"ד ס. מושיאשוילי:

 , נכון?2017זה  י. פרץ, רה"ע:

 כן. א. מועלם:

 , אנחנו מדברים, כן?2017 –אז הארנונה ל  י. פרץ, רה"ע:

 יינות ביתן, המייסדים. עו"ד ס. מושיאשוילי:

 נו? י. פרץ, רה"ע:

 היום המשיאות מעירות. עו"ד ס. מושיאשוילי:

 באיזו שעה? י. פרץ, רה"ע:

 חמש, שש. עו"ד ס. מושיאשוילי:

אנחנו, יש, תראה, מה שנקרא כל הזמן קונפליקט הזה בין  תראה, י. פרץ, רה"ע:

אזרחים שגרים במע"ר, זה מרכז העסקים הראשי של העיר קריית 

אלף. המרכז על פי התכניות של העיר  70אתא, עיר גדולה מאוד, יש 

אלף תושבים, זה יהיה המע"ר.  200קריית אתא, גם כשהעיר תהיה 

כלומר, זה יהיה מרכז העסקים אנחנו לא הולכים לשנות את המע"ר, 

שיעבוד. הוא עובד בלילה, הוא עובד בבוקר, הוא עובד בצהריים. זה 

כמו שאתה תגיד, אני יוצא עכשיו לרומא, ואתה עכשיו מגיע לפיאצה 

הכי גדולה ושם יש אנשים חיים, גרים ויש מסחר ויש הכול. אנחנו לא 

המע"ר ואת זה יכולים, מה שנקרא לאכוף את הדינמיקה שיש שם. זה 

הם יודעים. ויש את היתרונות ויש את החסרונות. יש יתרון אדיר 

לחיות לבמע"ר, מי שרוצה לראות את מגדלי שרונה בת"א ולהבין מה 

קורה במרקט שרונה ולהבין לראות מה קורה ברחוב אבן גבירול 

ברחוב שדומה לרחוב העצמאות בקריית אתא, הכול סואן, הכול חי, 

שים יורדים, עושים קניות, הכול קרוב, הכול טוב. זהו, הכול עובד. אנ

  ., אני מודה לכולם2017אז אנחנו מאשרים את הארנונה פה אחד לשנת 

 .שלא מן המניין סוף הישיבה
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 פרוטוקול

 ישיבת מועצת עיר קרית אתא שמן המניין

 (29.06.2016ביום רביעי,  כ"ג בסיון תשע"ו )

 
 נוכחים:

 רה"ע  -   מר יעקב פרץ

 מנכ"ל -   מר בני חזן

 מ"מ וסגן רה"ע  -  עו"ד מימון טלדנו

 חברת מועצת העיר -  עו"ד עטרה ברגר מירב

 ירחברת מועצת הע -  עו"ד עמנואל סלומונוב

 חבר מועצת העיר -   יהודה למר הרצ

 חבר מועצת העיר -   מר רועי בן שלוש

 עוזרת רה"ע -  גברת סימה הירשל

 סגן ראש העיר -   מר אריה מיזלס

 יועץ משפטי -   עו"ד חיים מלכא

 -   עו"ד יוסף סגל

 גזברית -  גב' אסתר אברמסון

 חבר מועצת העיר -   מר מתי אבני

 בר מועצת העירח -   מר עופר ברבי

 חבר מועצת העיר -  עו"ד סימון מושיאשוילי

 מבקר העירייה -  עו"ד אלישע שלם 

 יועצת רה"ע למעמד האישה -  גברת פרידה אורן

 סגן רה"ע -  מר אברהם מועלם

  -   עו"ד יורם צברי

 מהנדס העיר -   מר שמעון דניאל

  -  מר מאיר אוטמזגין

 

בת מועצת העיר שמן המניין שעל סדר היום, אני פותח את ישי י. פרץ, רה"ע:

ר שיקום שכונת נווה חן ”אישור החלטת וועדת כספים. פתיחת תב

ח. קרנות הרשות, הכול מקרנות ”אלף ש 850אברהם שלב ג' בסך 

ר, קירצוף וריבוד ברחוב ”הרשות והנושא השני זה פתיחת תב

ח, גם הכסף הזה כולו ”אלף ש 300 –משה שרת בסך מיליון ו 

מהקרנות של הרשות. אנחנו ממשיכים את העבודת התשתית 
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בשכונת התימנים, זה מים. שזה ביוב בנקודות מסוימות. זה כל 

השתית של הכבישים, זה מדרכות, תאורה, כמובן. ואנחנו ככה 

וחצי  4כ מעל ”כבר בביצוע, אנחנו השקענו שם עד היום, בסה

ם מאוד שנסיים ל, ואנחנו מקווי”מיליון. יותר. וזה השלב הגימ

את כל השלבים. זה עבודה לאט לאט, זה ציר אחד, סוגרים ציר, 

פותחים ציר. סוגרים עוד ציר, ופותחים עוד ציר. והכניסה לקריית 

בנימין היא בכי רע מאוד ולכן אנחנו חייבים לרבד את שתי 

הצירים של רחוב  משה שרת, זה הכניסה הראשית. ולתת מה 

כמו שצריך בציר הזה. זהו, מי בעד, או מי שנקרא נסיעה בטוחה, 

שרוצה להתייחס? מי בעד? תודה רבה, פה אחד. אני מודה לכולם. 

אנחנו מקימים וועדת ערר לארנונה ומילוי וועדת הערר לארנונה... 

איפה החברים? המומלץ, המומלצים הם ככה, עו"ד אלי ניר, יהיה 

גי, חבר. הוועדת, היושב ראש. ומר אלי כהן, חבר. ומר בצלאל בן א

ההחלטה בנושא הזה של לוועדת הערר הממליצה לגבי המינוי של   

החברים היא גם ממליצה לאשר להם גביית תשלום גמול כספי 

ליו"ר וחברי וועדת הערר על הארנונה וזה בכפוף כמובן לחוזר 

מנכ"ל משרד הפנים, יש חוזר ברור כיצד משלמים להם. משלמים 

ישיבות, זה התשלום שנותנים להם. זהו, להם על פי תשלום של 

אנחנו צריכים שיהיו בקריית אתא לפחות שתי וועדות כאלה, 

וועדות ערר על ארנונה, אז זוהי הוועדה השנייה ומן הסתם ככה, 

אנחנו עוד לא בפורמלי, אנחנו בתהליך של לחדש את הוועדה 

 הראשונה גם כן ולבחור לה צוות חדש. זהו, מי בעד? תודה רבה,

 פה אחד. אני מודה לכולם, זהו, הישיבה נעולה ותודה רבה. 

 סוף ההקלטה
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